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Styrelseprotokoll nr 2024:01 
Sammanträdesdatum 6 februari 2024, Lokal: Konferenslokalen Gullmarsplan 17 

Närvarande: Sören Arnström (ordf), Chris Larsson, Britt-Inger Hahne, Greta Tellström,  

Göran Sonesson, Lena Almström, Lars-Erik Torstenson (via tfn), Margareta Glock (delvis), 

Tommy Svensson, Bengt Krantz och Göran Nordahl 

Ej närvarande: Birgitta Eklund och Cissi Ridderstolpe  

§ 1 Mötets öppnande  

Ordföranden öppnade mötet. 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Enligt utskickad agenda. 

§ 3 Val av protokolljusterare 

Britt-Inger Hahne utsågs till protokolljusterare. 

§ 4 Föregående protokoll 

Protokollet läggs till handlingarna 

§ 5 Ekonomi 

5.1 Ekonomiska läget 

Resultatet för år 2023 uppgick till -10 tkr. Behållningen på kassa och bank uppgick till 280 tkr 

vid årsskiftet.  

Lena kommer att fortsätta skicka ut rapporter över inbetalningar och kostnader per aktivitet.  

I nästa program ska vi flagga upp för att man vid betalning anger aktivitetens nummer. 

5.2 Budget 2024 

Beslutades att göra följande ändringar till budgetförslaget för 2024; Bidrag från Centralstyrelsen 

minskas till 3,5 tkr, Bankavgifter ökas till -12 tkr och intäktsräntan beräknas till +10 tkr. 

5.3 Påminnelser obetalda medlemsavgifter. 

Birgitta håller på att skicka ut påminnelser för obetalda medlemsavgifter för 2024. Eventuella 

utträden meddelas till Tommy. 

 

§ 6 Årsmötet 

6.1 Årsmöteshandlingarna 

Beslutades att godkänna publiceringen av årsmöteshandlingarna efter att budgetförslaget för 

2024 uppdaterats enligt punkt 5.2. 

 



 
 

 

6.1 Övrigt inför årsmötet 

Vi har inte lyckats få någon föredragshållare från Postnords ledning till årsmötet. Britt-Inger 

undersöker om vi kan engagera någon annan intressant föredragshållare och meddelar i så fall 

detta till styrelsen senast den 9 februari. Detta påverkar i så fall hur dags vi ska beställa 

förtäringen till efter årsmötet. 

Beslutades att köpa ett presentkort på 500 kronor till ordförande för årsmötet. 

 

 

§ 7 Medlemsläget 

7.1 Antal medlemmar 

I dagsläget har vi 630 medlemmar. En minskning med 5 sedan föregående möte. 

7.2 Föreningshuset 

Beslutades att tillsätta en arbetsgrupp för att gå igenom diverse frågor avseende Föreningshuset. 

Gruppen består av Tommy (sammankallande), Lars-Erik, Lena och Chris. 

 

§ 8 Aktiviteter  

8.1 Rapporter genomförda aktiviteter sen förra styrelsemötet  

De genomförda aktiviteterna har i stort sett varit uppskattade och lyckade. 

8.2 Anmälningsläget till resterande aktiviteter under våren. 

Bokningsläget ser bra ut för resterande aktiviteter i vår och sommar. Beslutades dock att ställa in 

aktivitet 2418 Popkonstens historia på grund av för få anmälningar. 

8.3 Aktiviteter hösten 2024 - förhandsbesked 

Beslutades att inte genomföra Finnkampen på grund av för hög kostnad per deltagare. 

Föredraget med DN-journalisten Peter Alestig kan eventuellt genomföras om Tommy lyckas 

förhandla ner kostnaden för föredraget. 

 

§ 9 Hemsidan 

Chris har gjort några mindre ändringar på hemsidan med anledning av att vi nu anlitar 

Föreningshuset. 

På hemsidan ska vi pusha för lediga platser på aktiviteterna; 2414 Carl Larsson, 2415 

Jacqueline Marval och 2416 Monica Z på Engelen. 

 

§ 10 Mejl till medlemmar.    

Vi ska skicka ut ett mejl till medlemmarna och pusha för lediga platser på aktiviteterna; 2414 

Carl Larsson, 2415 Jacqueline Marval och 2416 Monica Z på Engelen. 

 

 

§ 11 Övrigt 

11.1 Information från Centralstyrelsen 



 
 

Britt-Inger informerade att Centralstyrelsen har beslutat att årets ordförandekonferens ska 

genomföras i Arken, att minska administrativa kostnader samt att föreslå en höjning av 

medlemsavgiften till 200 kronor till Ordförandekonferensen. 

 

10.2 Försäkring 

Försäkringen som Centralstyrelsen har tecknat gäller för alla som deltar i våra aktiviteter. Vi bör 

dock gå igenom försäkringsvillkoren för att i detalj se vad försäkringen täcker.. 

 

Avslutning 

Sören höll ett kort tal och tackade för sig eftersom detta var hans sista möte som ordförande i 

föreningen. Övriga i styrelsen tackade Sören för allt han gjort för föreningen med en applåd. 

 

Vårens styrelsemöten: 

• 20 februari Konstituerande möte 

• 12 mars Planeringsmöte 

• 2 april 

• 7 maj 

• 4 juni Utskick höstens program 

 

 

Vid Protokollet: 

   

Göran Nordahl 

 

 

Justeras: 

   

Sören Arnström   Britt-Inger Hahne 


